
 

Raadsvragen KINDERARMOEDE IN EDE 

 
Datum: 05-01-2020 
 
In Ede Stad op 9 december is een artikel verschenen over armoede in Nederland en 
de risico’s ervan. De PvdA in Ede vindt dat kinderen moeten kunnen leven in een 
veilige en zorgzame samenleving.  
Onze minimaregelingen zorgen voor een deel hiervoor doordat kinderen in 
aanmerking komen voor vergoedingen zoals bijdragen voor schoolgeld, een laptop 
en/of fiets als ze starten met de middelbare school en de meedoen regeling voor 
deelname aan sport en/of cultuur.  
Ondanks deze regelingen is er blijkbaar toch nog veel – onzichtbare- armoede en 
lopen kinderen een groot risico om in armoede te belanden. 
  
De Partij van de Arbeid in Ede wil meer inzetten op preventieve maatregelen en stelt 
het college de volgende vragen hierover: 
 

1. Kan het college schatten op basis van de landelijke cijfers hoe groot deze 
groep in Ede ongeveer is? Heeft het college een plan om deze groep beter 
zichtbaar te maken? Zo ja, wat is dit plan? Zo nee, is het college bereidt 
onderzoek te doen naar hoeveel kinderen en gezinnen in (onzichtbare) 
kinderarmoede leven in Ede? 

 
2. De Gemeente Ede is – naar aanleiding van onze met algemene stemmen 

aanvaardde motie (zie bijlage) - aangesloten bij Landelijke Alliantie 
kinderarmoede. Wat heeft dit opgeleverd voor de gemeente Ede en meer 
specifiek voor de kinderen? 

 
3. Via kranten en sociale media kwam in het nieuws dat gemeente Arnhem een 

deel van haar burgers hun schulden heeft kwijtgescholden. Is het college 
bereidt om te kijken naar mogelijkheden voor de burgers van Ede die 
vergelijkbare schulden bij de gemeente hebben? 

 
We zien graag u antwoorden binnen de gestelde termijn van 30 dagen. 
 
 
Fractie Partij van de Arbeid 
 
 
Harry van Huijstee 


